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HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 . § alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kívánunk feltenn i

Dr. Kákosy Csaba gazdasági és közlekedési miniszter úrho z

„Mikorra várható a 451 . sz. főút, az M5-ős autópálya és a Szentesi körforgalom közötti leromlot t
állapotú, a korábbi években fel nem újított szakaszainak felújítása ?

Mikorra várható a 451 . sz. főút Csongrádot elkerülő szakaszának kivitelezési munkálatainak
megkezdése? " címmel

Tisztelt Miniszter Úr !

A Kiskunfélegyházi, a Csongrádi és Szentesi Kistérségek életében jelent ős szerepet tölt be a 451 .
számú főút. Az útszakasz nemcsak az érintett kistérségek M5 autópályára történő eljutását segíti, hanem
Békés megye középső része, valamint Románia felől jelentős átmenő forgalmat is elvezet . Az elmúlt
években az út minősége rendkívüli mértékben leromlott, különösen a nawfokú nyomválvúsodás okoz
jelentős problémát a közlekedőknek. 2002. és 2006. között az út egyes szakaszain burkolatfelújítási
munkálatokat végeztek, amelyek így a megyehatár és Csongrád város közötti területen mintegy 7 km-en ,
valamint Csongrád és Szentes városok között 2 km-en ezeket a problémákat megszüntették . A 451 . sz. út
Bács-Kiskun megyei, valamint Csongrád város belterületén és a Csongrád és Szentes közötti mintegy 8
km-es szakasz döntő részén azonban ezek a felújítási munkálatok mindezidáig nem történtek meg . Az út
állapota jelentősen romlik, a közútkezel ő megelőző intézkedéssel több helyen marást alkalmazott, de ez
nem tekinthető végleges megoldásnak .

A Kormány által elfogadott Közlekedésfejlesztési Operatív Program feladatai között nag y
örömünkre szerepel a 451 . sz. út Csongrádot elkerül ő szakasza . A jelentős, döntően Románia unió s
csatlakozása óta megnövekedett átmen ő forgalom egyre nagyobb terhet ró az érintett út mellett él ő
csongrádi lakosokra. Az érintett szakaszon olykor a napi 9 ezer járműegységet is eléri a közleked ők
száma, ezért valamint a Szentesi Kistérség és a Békés megyei területet elérhetőségének gyorsítása miatt is
fontos lenne az elkerülő út építésének mielőbbi elkezdése.

Kérdezzük Miniszter Urat, hogy
Mikorra várható a 451 . sz. főút, az M5-ős autópálya és a Szentesi körforgalom közötti leromlott állapotú,
a korábbi években fel nem újított szakaszainak felújítása?
Mikorra várható a 451 . sz. főút Csongrádot elkerül ő szakaszának kivitelezési munkálatainak megkezdése ?
Kérdéseinkre írásbeli választ kérek Miniszter úrtól . Várjuk megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2008 . január 15 .

Bé ő Tamás
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